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沥青防水胶带
Bitumen waterproof tape

产品概述
JDHT 沥青防水胶带是以聚酯毡、玻纤毡、玻纤增强聚酯毡为胎基，以苯乙烯-丁二烯-苯乙
烯（SBS）热塑性弹性体改性沥青做浸渍和涂盖材料，两面覆以隔离材料所制成的防水卷材。
Description
JDHT bitumen waterproof tape is made of modified bitumen with
styrene-butadiene-styrene (SBS) as dipping and painting components, based on polyester
felt, glass mat and glass fiber reinforced polyester felt, also with isolation materials on both
surfaces.

产品特点
1. 抗拉强度高，耐水压、延伸率大、抗穿刺性能好、耐候性好、超强耐老化；
2. 耐化学腐蚀、耐霉菌；
3. 优良的耐高低温性能，冷热地区均适用，尤其适用于寒冷地区；
4. 施工性能好，热熔法施工，全年均可施工，且热接缝可靠耐久。
Features
1. High tensile strength, good water pressure resistance, excellent elongation rate, good

root-resistant, good weather and ageing resistance;
2. Good chemical resistance and mildew resistance;
3. High tolerance of temperature, especially suitable for cold areas;
4. Easy to construct, hot melt bonding, can be constructed all year round, joint parts are

durable.

性能指标
Specification
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适用范围
管道，接缝，金属边缘。
Uses
Pipes, seams, edge metal and etc.

包装与贮存

片材卷曲为圆柱形；
贮存于阴凉、干燥通风处，贮存温度不超过 50℃。
Package & Storage
Rolled;
Store indoors, at dry ventilated place, storage temperature not exceed 50℃.

贮存时间
自生产时间起 1 年。
Shelf Life
12 months from date of manufacture.
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